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Minnesanteckningar från den regionala 
näringslivsdialogen 20220919 

 Anna Halvarsson välkomnade till september månads regionala näringslivsdialog.  
 

 Arbetsmarknadsstatistik och statistikportal Norr med ny demografidel.  Se Agenda 
med presentationer för aktuell dialog.   
 

– Arbetsmarknadsstatistik. Fortsatt ganska låg arbetslöshet 4,3 %  och lägre 
än i riket 6,6%. Även långtidsarbetslösheten är låg. Även en minskning 
bland de som är inskrivna i program och ofta långt från arbetsmarknaden. 
Jmf västernorrland som har sämre siffror. När det gäller sk ”utsatta 
grupper” kan vi se att Jämtland : Bäst i landet utrikesfödda. Unga riks 8,4 
men jämtland 7,8 % Västernorrland 10,4 %   

– Barometeriindikatorn – stämningsläget i ekonomin i landet. Företag och 
hushåll. Indikatorn visar en drastisk minskning dvs att stämningsläget har 
sjunkit sedan förra året och att fallet är snabbt under sommaren 2022.   

– Interaktiv plattform för demografi för de fyra nordliga länen. Visade hur 
den funkade. www.analysportalnorr.se   Basstatistik som går att använda 
och analysera.  

 
 Interreg Östersjöprogrammet  / Finansieringsprogrammet med sina inriktningar 

och möjligheter för företag i Jämtland Härjedalen presenterades av Robert Berggren 
som är svensk koordinator. Han finns på Tillväxtverket i Östersund och är mycket 
tillgänglig för fortsatta frågor och funderingar. Tidig dialog är avgörande och 
möjligheterna många för de som vill samverka och skapa stark och hållbar 
utveckling tillsammans med andra företag och organisationer i våra länder runt 
Östersjön.  
 
 

 Laget runt  1. Det här jobbar vi med just nu, 2. det här jobbar vi med strategiskt 
framåt,  3. det här planerar vi inför 2023  
 

  Organisationer 

– LRF, Gabriella Persson Turdell 
 Hyfsat läge. Bra skördar. Bättre betalt för produkter. Osäkert priser 

och tilgång på gödseln. Viss osäkerhet insatsvaror och energi. 
Krisstöd börjar betalas ur men branschen konstaterar att det ännu 
är få gröna företagare som sökt än som kunde få dem beviljade.  

– Arbetsförmedlingen, Ola Kereby.  

– Svenskt näringsliv, Ola Toftegaard 
 

– IUC, Janita Palmqvist  
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 Just nu igång med olika satsningar och nu senast 
”omställningslyftet” tillsammans med RISE och IUC-Sverige!! 

 Fortfarande är kompetensfrågorna centrala! IUC lobbar mot 
gymnaiseskolan och universitet.  

 Strategisk och viktig samverkansresa här om veckan med buss till 
Stjördal. Resan vände sig till företag som levererar inom 
försvarssektorn och arrangerades med snabba ryck pga ökat tryck i 
samband med en försvarskonferensen i Trondheim.  Värdefullt och 
roligt med samverkan över Kölen.  

 

– Sveriges Åkeriföretag, Göran Danielsson  

– Samling Näringsliv, Jenny Grip 

– Företagarna, Joakim Sjöstedt 
 

– Reg. Exportsamv.  Anna Vallström 
 

 Hanterar inbjudningar till marknader från Business Sweden via 
olika organisationer.  

 Arbetar med att skapa digitala plattformar för dialoger mellan 
departementen.  

 Uppdrag för näringsdepartementet för att främja långsiktigt 
finansiering för investeringar och exportfrämjande verksamheter.  

 Väntar på representant för Business Sweden som jobbar på plats i 
JH eller VN.  

 Nationella möten i november och december.  
 Gör gärna en fördjupad genomgång av regional exportsamverkan 

vid något kommande näringslivsdialog.   
 

– JHT, Teres Gärdin 

– MIUN, Ludde Edgren 
 

– Nyföretagarcentrum, Olle Martinell 
 Året började bra men så händer nåt kvartal 2. Nu syns en försiktig 

ökning igen och det NFC tror på hösten för de som nu åter börjar 
köra ingång företagardrömmar.  

 

– Almi, Martin Hellström 
 

– Handelskammaren, Oliver Dogo 
 Maria Ågren jobbar vidare med kompetensförsörjning. Särskilt 

fokus på Gymansiets lärlingsanställningar. På onsdag är det 
matchningsträff i Sveg på Härjedalens gymnasium. Där finns 3 
arbetsgivare som är intresserade av att anställa! 

 Energifrågan är fortsatt central och det kräver kunskap på hur 
företagen ser på sina behov. En enkät kommer att skickas ut 
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– Kommunerna   
 Har haft en träff med näringslivsutvecklare +chefer tillsammans 

med kommunerna och fördjupat dialog kring strategisk fysisk 
planering med kunskapsfördjupning från TVV, smart specialisering 
och kompetetensförsörjning. Tillväxtcheferna har därutöver haft en 
gemensam dialog med Mittuniversitetets rektor Anders Fällström 
och kommer löpande och återkommande välkomna näringslivets 
aktörer till dialog. Vidare har gemensamma frågor diskuterats och 
möjligheten för Jämtlands län att kunna vara en lärplats för ett 
Vinnovaförstudie kring mer rättvis utveckling och etablering av 
vindkraft.  

– Länsstyrelsen 

 (Fick inte ljudet att fungera men skrev såhär: ”Jag hörs ju inte 
men vi befinner oss i avslut och uppstart av två stora Eu-prog. En 
del ovisshet kopplat till länsstyrelsernas kommande eller 
förändrade uppdrag kan uppstå till följd av en ny regering. I 
övrigt rullar det på med en viss bemanning kopplad till kriget i 
Ukraina och eventuell upptrappning av covid.” 

– Region Jämtland Härjedalen 
 Politik. Hur det ska bli är ännu inte helt klart. De förtroendevalda 

från den mandatperiod som nu avslutas sitter kvar till sista 
december. Nya regionfullmäktige samlas november. Under 
december utses ledamöter till nämnde och regionstyrelse.  
 

 Sjukvården – Anna Fremner  
 Jobbar som ”vi alla” med stort fokus på utmaningar kring 

kompetensförsörjning. Söker rätt personal med rätt 
kompetenser.  

 Sökt om ny hälsocentral i Torvalla. Hoppas att förslaget 
kommer att godkännas. Denna HC har öppnatss och stängt 
i olika omgångar och är efterlängtat i området.  

 Byter ut ambulanser.  
 Bekymmer med vårdplatser men mycket fungerar också. 

Tex är höstoperationer igång och följer plan.  
 

 Mittstråket  - största svenska euprojektet är på gång här i Jämtland 
Härjedalen. Projektet har ett samordnat, nytt partnerskap och 
projektet i flera steg och med fem olika ”arbetspaket” presenteras 
kort i agendan med presentation. Ansökan går in som en 
ERUFansökan i november och omfattar hela den kvarvarande 
programperioden  23-27! Satsningen omsluter 285 miljoner varav 
40% eruf och med stora delar 1:1medel från RVN och RJH samt 
Krokoms kommun. Kontakt bl.a. Moa Breivik – se presentation 
med kontaktuppgifter.  

– Anna Halvarsson tackade för idag och hälsade välkommen till nästa 
näringslivsdialog 2022-10-24.  


